
PROTOKÓŁ NR 34/2024  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, 

które odbyło się 10 kwietnia 2024 roku. 

 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 14:30, a zakończyło się o godz. 14:45 tego samego dnia. 

 

Uczestniczyli w nim: 

Członkowie Komisji: 

1. Kamila Pietraszek- Przewodnicząca komisji  

2. Ewa Pędziwiatr 

3. Tadeusz Cwynar 

4. Anna Klepacz 

5. Krzysztof Łubiński  

6. Andrzej Machnica 

7. Ewa Borczyk 

 

Nieobecni członkowie komisji: 

1. Dagmara Rodowicz  

 

Obecni spoza grona Członków Komisji:  

1.Agata Młodawska 

2.Dorota Czyżak 

3.Ryszard Rzepczyński 

4.Elżbieta Zakrzewska 

 

 

Porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Omówienie uchwał Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu. 

4. Sprawy różne. 

5. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Ad 1.  

 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej otworzyła i przywitała zebranych Przewodnicząca p. Kamila 

Pietraszek. 

Ad 2.  

Przewodnicząca przeczytała porządek obrad. Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, w 

głosowaniu wzięło udział 7 radnych (7 radnych za). 

 

 

 



Ad. 3.  

Pani Przewodnicząca odczytała uchwałami: uchwała nr I/18/2024 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie opinii o 

prawidłowości planowanej kwoty długu przedstawionej w uchwałach Rady Miejskiej w 

Kowarach z dnia 28 grudnia 2023 r. nr LXXIX/482/23 w sprawie przyjęcia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Kowary oraz nr LXXIX/483/23 w sprawie uchwały budżetowej 

Miasta Kowary na 2024 rok, Uchwała nr I/17/2024 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie opinii o możliwości 

sfinansowania deficytu budżetu Miasta Kowary przedstawionego w uchwale Rady Miejskiej 

w Kowarach nr LXXIX/483/23 z dnia 28 grudnia 2023 r. w sprawie uchwały budżetowej 

Miasta Kowary na 2024 rok. Wydane opinie są pozytywne. 

Komisja po zapoznaniu nie wniosła uwag. 

 

Ad 4. 

Sprawy różne: 

Pani Przewodnicząca przekazała informację iż przy ulicy Waryńskiego 21 że mieszkańcy palą 

śmiećmy w piecu, z komina wydobywa się biały dym, który przykrywa całą ulicę. 

Pani Burmistrz poinformowała że sprawa zastanie przekazana do wyjaśnienia. 

Ad. 5 

Zamknięcie posiedzenia komisji. 

 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Protokołowała:                                                Przewodnicząca Komisji 

          Rewizyjnej: 

Kamila Pietraszek                        

                                                                                                                 Kamila Pietraszek 


